
وزیر ارشاد:

موسیقی امیدبخش و آثار فرهنگی جذاب، خواست مردم است 
جنتی، سیاست وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی را ایجاد یک فضای باز فرهنگی و تقویت وفاق ملی دانست و تصریح کرد: مشکلی در دریافت 

مجوز فعالیت های فرهنگی و هنری وجود ندارد.
به گزارش ایسنا، علی جنتی وزیر ارشاد با بیان اینکه اهمیت فرهنگ بر هیچ کس پوشیده نیست، تصریح کرد: فرهنگ، بخشی از هویت ملی 

هر کشوری است و ذیل سیاست و اقتصاد تعریف نمی شود لذا همه فعالیت های ما باید صبغه فرهنگی داشته باشد.
جنتی بر ایجاد نشاط و امید در جامعه تاکید کرد و گفت: خواست جامعه فیلم های خوب و بانشاط، موسیقی آرامش بخش و امید بخش و آثار 

فرهنگی جذاب است که باید به آن پاسخ دهیم. او برگزاری کنسرت ها را مخالف شرع و قانون و عرف ندانست.
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که  این  بر  تاکید  با  کشور  وزیر 
دلاری   ۳۰ نفت  با  کشور  اداره 
مشارکت  خواستار  است،  دشوار 

مردم در توسعه کشور شد. 
به گزارش مهر، عبدالرضا رحمانی 
جلسه  در  شنبه  شامگاه  فضلی، 
های  شهرستان  اداری  شورای 
و  کلاله  مینودشت،  گالیکش، 
به  نیاز  که  این  بیان  با  تپه،  مراوه 
رشد ۸ درصدی در جامعه داریم تا 
کنیم،  برطرف  را  بیکاری  بتوانیم 
کند  می  تلاش  دولت  کرد:  اظهار 

و  کند  اداره  را  کشور  آرامش  با 
فشاری به مردم وارد نشود.

وزیر کشور وضعیت سرمایه گذاری 
خارجی و منابع بانکی را در توسعه 
و  برشمرد  موثر  کشور  اقتصادی 
جلب  برای  عمومی  اعتماد  گفت: 
شود،  خدشه  دچار  اگر  مشارکت 

کشور آسیب خواهد دید.
وی خواستار جلب مشارکت مردم 
جامعه  مالی  منابع  از  استفاده  و 
چون  داد:  ادامه  و  شد  توسعه  برای 
مواجهیم  دولتی  منابع  محدودیت  با 

مطالبات  توانند  نمی  ها  دولت  و 
دهند، لازم  پاسخ  را  عمومی جامعه 
بندی  اولویت  را  کارها  تا  است 

کنیم.
وری  بهره  افزایش  فضلی  رحمانی 
را یکی دیگر از نکاتی دانست که 
باید مورد توجه قرار گیرد و افزود: 
کار به موقع و قیمت مناسب، کیفی 
زمانبندی  رعایت  و  ها  طرح  بودن 
اثربخشی  و  کارآمدی  راستای  در 

موثر هستند.
رعایت  لزوم  بر  تاکید  با  وی 

مسئولان  سوی  از  اعتدالی  مشی 
تفریط  و  افراط  کرد:  خاطرنشان 
بلای جان جامعه است و باید از آن 
پرهیز شود و این به معنای تبعیت از 
گرایش اصلاح طلبی و اصولگرایی 

نیست. 
اینکه دولت  بیان  با  رحمانی فضلی 
اظهار  است  اعتدالی  مشی  به  معتقد 
باید  نیز  اجرایی  بدنه  در  کرد: 
را  مشی  همین  مسئولان  و  مدیران 
دنبال کنند و به گونه ای نباشد که 

مدیران راه دیگری را بروند.

 با در دستور قرار گرفتن درخواست 
رسیدگی یک فوریتی به طرح الحاق 
قانون   ۳5۳ ماده  به  تبصره  یک 
آیین دادرسی کیفری در خصوص 
اجرای علنی دادرسی درباره  جرایم 
طرح  موافق  نمایندگان  اقتصادی، 
برگزاری علنی دادگاه های رسیدگی 
خواستار  را  اقتصادی  مفسدان  به 
بودند اما مخالفان با این استدلال که 
متهمان  نظر  تجدید  دادگاه  در  اگر 
افراد و  تبرئه شدند تکلیف آبروی 
این  با  می شود  چه  خانواده های شان 

درخواست مخالفت کردند.
محمد  ایسنا،  خبرنگار  گزارش  به 
طرح  طراحان  از  یکی  دهقان، 
اقتصادی  مفاسد  پرونده های  گفت: 
اما  دارند  اهمیت  که  وجودی  با 

زمانی که مطرح می شوند نام متهمان 
به صورت مخفف نوشته می شود که 
این مساله در شان جمهوری اسلامی 

نیست.
طرقبه،  و  چناران  مردم  نماینده 
ریاست  زمان  در  شد:  یادآور 
قضاییه  قوه  در  شاهرودی  آیت الله 
بین قوه قضاییه و مجلس توافق شد 
لایحه تشریح به مجلس آورده شود 
این  اساس  بر  نیفتاد.  اتفاق  این  که 
لایحه زمانی که محکومیت متهمان 
اسامی  اعلام  اجازه   می شد  قطعی 

متهمان در رسانه ها داده می شود.
حفظ  برای  باید  کرد:  تاکید  وی 
نظام،  به  مردم  اعتماد  افزایش  و 
علنی  اقتصادی  مفاسد  دادگاه های 

برگزار شود. 

این  با  مخالفت  در  قاضی پور  نادر 
دادگاه  وقتی  گفت:  درخواست 
علنی  اقتصادی  مفاسد  متهمان 
دادگاه  در  بعد  اما  شود  برگزار 
شوند  تبرئه  متهمان  نظر  تجدید 
آنان  خانواده های  و  افراد  آبروی 

نمی رود؟
صنایـع  کمیسـیون  عضـو  ایـن 
و معـادن مجلـس در عیـن حـال 
بسـیار  را  دادگاه هـا  ظرفیـت 
محـدود دانسـت و یـادآور شـد: 
هیـچ دادگاهـی ظرفیت جـا دادن 
2۰-1۰ هـزار نفـر را نـدارد یا مثلا 
اگـر رسـیدگی بـه پرونـده پدیده 
برگـزار می شـود،  شـاندیز علنـی 
دادگاه ظرفیـت حضـور 1۳۰ هزار 
سـهامدار ایـن بنـگاه اقتصـادی را 

نداشـت.
امور  و  شوراها  کمیسیون  رییس 
افزایش  خواستار  مجلس  داخلی 
هزینه های فساد در کشور تا سطحی 
توسط  مفاسد  انجام  از  مانع  که  شد 
درمان  اعتقاد وی  به  مفسدان شود. 
کم تری  تاثیر  پیشگیری  برابر  در 

دارد.
نماینـدگان  سـخنان  از  پـس 
بـا  مجلـس  نماینـدگان  مذکـور، 
رسـیدگی یـک فوریتـی بـه ایـن 
موافـق،  بـا 1۰۰ رای  درخواسـت 
رای   1۰ و  مخالـف  رای   ۳۸
 ممتنـع از 21۸ نماینـده در جلسـه 
مخالفـت کـرده و بـر رسـیدگی 
تاکیـد  طـرح  ایـن  بـه  عـادی 

کردنـد.

سرویس خبری/خدیجه غضنفری: شهردار شیراز گفت:  
6۰ پروژه شهرداری شیراز با اعتباری بالغ بر یک هزار 
رییس  فارس،  استاندار  با حضور  ریال  میلیارد   55۳ و 
اسلامی  شورای  اعضای  و  شیراز  شهر  اسلامی  شورای 
و  فرماندار شیراز و دیگر مسئولین در هفته دولت به 

بهره برداری رسید. 
گفت:  ها  پروژه  این  به  اشاره  با  پاک فطرت  علیرضا 
هکتار   466 مساحت  با  احمدي  بهشت  آرامستان 
است.   دولت  هفته  در  برداری  بهره  مورد  بزرگترین 
وی اعتبار این پروژه را ۳45 میلیارد ریال براي ساخت 
این  کرد.  عنوان  تملک  برای  را  ریال  میلیارد   15۰ و 
مقام مسئول اهداف اجرای آرامستان بهشت احمدی را 
مناسب  محیطی  ایجاد  و  زیست محیطی  مسایل  رعایت 

برای دفن اموات با دسترسی آسان برشمرد. 
دارالرحمه  آرامستان  فضاي  افزود:  شیراز  شهردار 
آرامستان  پیش بیني  وی  است.  شده  تکمیل  شیراز 
بهشت احمدي با ایجاد راه هاي دسترسي مناسب و در 
هدف  را  تاکسي  و  اتوبوس  ایستگاه هاي  گرفتن  نظر 
دانست.  شیرازي  شهروندان  به  خدمات  ارائه  تسهیل 
سلیمان  شهید  همسطح  غیر  تقاطع  موارد  فطرت  پاک 
زارع با اعتبار بیش از 69 میلیارد ریال را ایمن سازی 
مردم  آسان  دسترسی  شیراز-خرامه،  جاده  تردد  مسیر 
به آرامستان جدید، احداث ایستگاه مترو شهید آویني 

ایمن، تکمیل  نقل آسان، سریع و   با هدف حمل و 
شهروندان  به  شهری  قطار  رسانی  خدمات  افزایش  و 
ایستگاه  شرقي  شمال  گالري  همچنین  وی  دانست. 
نمازي، با اعتبار  6۰ میلیارد ریال و با هدف دسترسی 
مسافران مترو  به ایستگاه نمازی و دسترسی درمانگاه 
رفاه  مطهری جهت  درمانگاه شهید  به  )ع(  امام رضا 
بیماران دو درمانگاه را از جمله پروژه های بهرداری 
با  زار  باغ سیب  احداث  برشمرد. وی همچنین  شده  
هدف حفظ توسعه فضای سبز شهری   با 71 میلیارد 

ریال را از دیگر پروژه ها عنوان کرد.
اين دوره يكي از بهترين و تاثيرگذارترين اقدامات 
تمام  بين  وحدت  حفظ  و  ايجاد  فارس،  استاندار 

مسئولان است 
پاک فطرت ادامه داد: برخي افراد جامعه هستند که با 
هر گروه از مدیراني که سر کار مي آیند مشکل دارند. 
به این افراد یا باید امتیاز داد یا شایعه پراکني هایشان 
تمامي ندارد؛ چراکه زندگي و امرار معاش آنان از این 

مسیر است.
استاندار  اقدامات  تاثیرگذارترین  و  بهترین  از  او یکي 
فارس را در این دوره، ایجاد و حفظ وحدت بین تمام 

مسئولان عنوان کرد.
با  يک  فاز  در  مسافر  جابه جايی  قابليت  افزايش 

راه اندازی ايستگاه شهيد آوينی
مدیرعامل سازمان قطار شهري شیراز و حومه گفت: با 
بهره برداری از ایستگاه شهید آوینی قابلیت جابه جایی 

مسافر در فاز یک افزایش یافت. 
برای  مترو  خطوط  احداث  افزود:  حاجی زماني،  اسدالله 

کلان شهر شیراز ضروری است. 
افتتاح ایستگاه شهید آوینی زمان فاصله  با  وی افزود: 
کاهش  با  گفت:  وی  شد.  دقیقه   15 قطارها  حرکت 
فاصله حرکت بین دو قطار از نیم ساعت به 15 دقیقه، 
تعداد قطارهاي اعزام شده در مسیر فاز یک خط یک 
قطار شهري شیراز، از 6۰ اعزام به 12۰ اعزام افزایش 

یافته است.

و  شیراز  شهري  قطار  سازمان  مدیرعامل 
احداث  های  هزینه  مجموع  افزود:  حومه 
میلیارد   ۳4۰ حدود  آوینی  شهید  ایستگاه 

ریال بود. 
به  بايد  نقل عمومی  و  به موضوع حمل   

صورت ويژه نگاه کرد 
در این مراسم استاندار فارس گفت: برای 
باشیم   داشته  ایمن  و  آرام  شهری  اینکه 
بایستی از سیستم های حمل و نقل عمومی 
برای تردد استفاده شود. وی  با بیان اینکه 
با استفاده از حمل و نقل عمومی در وقت، 
شود،   می  جویی  صرفه  انرژی  و  هزینه 

افزود: این  آرامش روانی است که بر فضای جامعه و 
در بین مردم ایجاد می شود.

ترافیک  معضل  رفع  برای  داد:  ادامه  مسئول  مقام  این 
نقل  و  توسعه حمل  راهی جز  هوا  آلودگی  و کاهش 

عمومی وجود ندارد.
استاندار فارس به سفر اخیر  وزیر راه و شهرسازی به 
فارس اشاره کرد و افزود: در این سفر دکتر آخوندی 

در دو حوزه قول مساعدت و همکاری داد.
افشانی ادامه داد: وزیر راه به تلفیق بین قطار شهری و  
درون شهری اشاره کرد و افزود: یکی از این حوزه ها 
بحث انتقال ایستگاه قطار شیراز-اصفهان به داخل شهر 
کار  این  انجام  که  بود  مترو  ایستگاه  با  آن  تلفیق  و 
نیازمند مطالعات مشترکی است. وزیر راه و شهرسازی 
قول مساعد داد که بخش قابل توجهی از هزینه انجام 

این کار را بر عهده گیرد. 
استاندار فارس، توجه به زیباسازی شهرها را نیز امری 
ضروری  دانست و گفت:  از شورا و شهرداری شیراز 
می خواهیم در چند نقطه از ارتفاعات اطراف این شهر 
فضاها و امکانات گردشگری و تفریحی احداث کنند. 
افشانی ادامه داد: در ۳ تا 4 نقطه از کوه های اطراف 
تا  شود  فراهم  مردم  برای  تفریحی  های  مکان  شیراز 
و  درختان  کنیم  نگاه  شهر  به  شیراز  شهر  نقطه  هر  از 

سرسبزی را مشاهده کنیم. 
شهر  تمام  نيمه  پروژه هاي  اکثر  جاری  سال  پايان  تا 

شيراز تكميل خواهد شد
رییس شوراي اسلامي شهر شیراز گفت:  امروز با همت 
مجموعه  و  اعضاي شوراي شهر و شهرداری  و تلاش 
تلاشگر شهرداري شیراز، این کلان شهر به یک کارگاه 

بزرگ عمراني تبدیل شده است.
شورا،  ادوار  از  دوره اي  هیچ  در  اینکه  بیان  با  حقدل 
انجام  چهارم  شوراي  و گستردگي  بزرگي  به  خدماتي 
نشده است، افزود: طي ماه هاي گذشته از سال 95 بالغ 
توسط  خدماتي  و  فرهنگي  عمراني،  پروژه  ده ها  بر 
شده  داده  تحویل  مردم  به  و  تکمیل  شیراز  شهرداري 
از  قبل  تا  گفت:  شیراز  اسلامي  شوراي  رییس  است. 
پایان امسال اکثر پروژه هاي عمراني در شیراز تکمیل 
خواهد شد. وی با بیان اینکه در سال گذشته علي رغم 
تمام مشکلات شهرداري شیراز 27۰۰ میلیارد تومان از 
بودجه 276۰ میلیاردي محقق شده، افزود:  امسال تلاش 
مي کنیم ۳ هزار میلیارد تومان بودجه شهرداري محقق 

شود.
فضاي  و  پارک ها  و  فرهنگي  فضاهاي  رشد  به  حقدل 
سبز شهر شیراز اشاره کرد و افزود: این سرانه از 2۳ 
هزار متر مربع به مرز 4۰۰ هزار مترمربع  افزایش یافته 

است.

وزیر کشور:

اداره کشور با نفت ۳۰ دلاری دشوار است

مخالفت مجلس با رسیدگی فوریتی و علنی شدن دادرسی ها در پرونده مفاسد اقتصادی؛

 موافقان : دادگاه مفاسد اقتصادی علنی شود
مخالفان: آبروی افراد و خانواده هایشان چه می شود؟

گفت:  ارتباطات  وزیر  معاون 
از  اطلاعات  ملی  شبکه  شدن  جدا 
اینترنت توهمی بود که 5 , 6 سال 
پیش شکل گرفت و بحث اینترنت 

ملی مطرح شد. 
به گزارش تسنیم، نصرالله جهانگرد 
افتتاح فاز نخست شبکه  در آستانه 
اینکه  بر  تاکید  با  اطلاعات  ملی 
ارتقای  به  منجر  شبکه  این  برپایی 
کیفیت و سرعت خدمات می شود، 
درصد   64 تاکنون  کرد:  ابراز 
به  ایرانی  های  سایت  میزبانی 
داخل کشور منتقل شده که گمان 
می کنیم این میزان به ۸۰درصد هم 

برسد.
سوال  این  به  پاسخ  در  او 
ملی  شبکه  »راه اندازی  که 
محدودیت  به  منجر  اطلاعات 
اینترنت  دهی  خدمات  قطع  و 
نمی شود؟«  کشور  کاربران   به 
گفت: این موضوع توهمی بود که 
و  گرفت  شکل  پیش  سال   6  ,  5
اما  شد.  مطرح  ملی  اینترنت  بحث 
در اولین مصاحبه ام با رسانه ها در 
زمان روی کار آمدن دولت تدبیر 
و امید این موضوع را رد کردم و 
گفتم که چیزی به عنوان اینترنت 

ملی وجود ندارد.

به  پاسخ  در  مجلس  رییس  نایب 
نماینده   کوهکن،  انتقاد  و  تذکر 
نامه ای  صدور  مورد  در  لنجان، 
به وزیر دادگستری درباره   خطاب 
این  گفت:   67 سال  اعدام های 
یا  و  نامه  این  با  می شود  گفته  که 
رفته،  سوال  زیر  امام  بحث،  طرح 
سوال  زیر  امام  گفته  کسی  چه 
نحوه  سر  بر  بحث  است؟  رفته 
اگر  که  بوده  امام  حکم  اجرای 
کوتاهی هایی صورت گرفته آقایان 

توضیحاتی ارائه دهند.
علی  ایسنا،  خبرنگار  گزارش  به 
روز  علنی  جلسه  در  مطهری 
یک شنبه به تذکر محسن کوهکن 
از  نامه ای  ارائه  دلیل   مورد  در 
دادگستری  وزیر  به  مطهری  سوی 
برای ارائه توضیحاتی در خصوص 

اعدام های سال 67 پاسخ داد.
این  داد:  ادامه  مجلس  رییس  نایب 
کنید  مخلوط  هم  با  را  مسائل  که 
به  وقت  هر  نیست  کاردرستی 
می شود  پرداخته  فرهنگی  مسائل 
دارید.  معیشتی  مشکل  می گویید 
هر مساله ای باید در جای خود حل 
شود و این طور نیست که فقط به 

یک بعد جامعه بپردازید.
که  این  گفت:  ادامه  در  وی 
بیگانگان  نامه  این  از  می گویید 
است  این  سوال  می کنند  استفاده 
در  می شود.  استفاده ای  چه  که 
رهبری  و  امام  موارد  از  بسیاری 

که  کردند  مطرح  را  صحبت هایی 
تقدیر  را  آن  بیگانه  رسانه های 
که  است  زمانی  آن  نمونه  کردند. 
منشور ۸ گانه امام صادر شد مبنی 
شنود  و  نکنید  تجسس  که  این  بر 
رسانه های  هفته  یک  نگذارید، 
این  کردند.  تمجید  امام  از  بیگانه 
بالله  نعوذ  امام  که  نمی شود  دلیل 

مخالف انقلاب بوده است.
از  داد:  ادامه  مجلس  رییس  نایب 
رییسی  نایب  مساله  دیگر  طرف 
هیچ ربطی ندارد که ما حرف حق 
جلسه  اداره  موقع  در  نگوییم،  را 
اما  باشد  ملاحظاتی  است  ممکن 
در هر جایی هر نماینده برای بیان 
مورد  این  در  است.  آزاد  نظراتش 
داده  توضیح  که  است  این  حرف 
شود و توضیح دادن نیز کار لازمی 
از  حمایت  معنای  به  این  و  است 

منافقان نیست.
تذکـرش  در  کوهکـن  محسـن 
 22 مـاده   7 بنـد  بـه  اسـتناد  بـا 
لـزوم  بـر  تاکیـد  بـا  آیین نامـه 
رعایـت برخـی مسـائل در نطق ها 
سـوی  از  نوشـته ها  و  گفته هـا  و 
اعضـای هیئت رییسـه خطـاب به 
مطهـری گفـت: آقـای مطهری از 
شـما خواهـش می کنـم تـا زمانی 
رییـس  نایـب  عنـوان  بـه  کـه 
هسـتید از هـر گونـه نطـق و یـا 
نامه ای کـه زیبنده اعضـای هیات 
رییسـه نیسـت خـودداری کنیـد.

بهزاد مریدی مدیر کل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی استان فارس  داشتن 
هم  کنار  همدلی،  انقلابی،  هویت 
را  فقیه  ولایت  به  التزام  و  بودن 
از مولفه های ویژه مردم و دولت 
افراط  از  دور  به  دولت  دانست؛ 
های  ارزش  رعایت  به  تفریط  و 

فرهنگ و هنر اسلامی می کوشد.
به گزارش دریافتی روزنامه طلوع، 
در  دولت  هفته  ایام  در  مریدی 
سخنان بین دو نماز جمعه صفاشهر  
در  را  فارس  استاندار  حمایتهای 
جانبه،   همه  دولت  دست آوردهای 
عمیق و تاثیر گذار توصیف کرد.

را  هنر  و  فرهنگ  مقوله  وی 
و  دانست  جامعه  نیاز  اساسی ترین 
رشد  را  متعالی  جامعه  یک  لازمه 
آن  ابعاد  همه  در  هنر  و  فرهنگ 
اهتمام  آن  به  بایستی  که  برشمرد 

ویژه داشت.
گفت:  استان  فرهنگی  مقام  این 
فقط کنسرت  با کنسرت و  ما هم 
مخالفیم، ولی با نبود آن نیز مخالفیم 
و معتقدیم که تمام هنرها در کنار 
هم زیبنده هستند، و هیچ چیز قابل 

حذف نیست.
عمومی  فرهنگی  شورای  رئیس 
شادمانی  و  نشاط  داد:  ادامه  فارس 
مختلف  های  حوزه  در  را  امید  و 

قرار  هم  کنار  در  هنر  و  فرهنگ 
و  زیبندگی  باعث  توامان  تا  دهیم 
رشد  و  عرصه  این  پیشرفت  مایه 
وقتی  چرا  ؛  شود  جامعه  فرهنگی 
که نشاط در دل ماست باید حذف 
کنیم، قابل حذف نیست همه با هم 

و در کنار هم زیبا و زیبنده اند.
اسلامی  کشور  در  کرد:  اضافه  او 
معظم  مقام  سایه  و  ذیل  در  که 
خامنه  الله  آیت  حضرت  رهبری 
مر  یکپارچه  همه  باشیم  می  ای 
قانون را بدانیم و تابع آن باشیم و 
نگاهی  و  عنوان  با هر  باشیم  آگاه 
از  بهتر  بودن  قانونمند  داریم  که 

بی قانونی است. 
او به روزی که به اداره کل فرهنگ 
است  آمده  استان  اسلامی  ارشاد  و 
کرده  تلاش  افزود:  و  کرد  اشاره 
ایم تا طی این سال ها با فعال کردن 
هم  آن  عترت  و  قرآن  معاونت 
و  فارس  استان  شایسته  و  در خور 
فعال کردن حوزه های مختلف این 
اقدام های موثری صورت  معاونت؛ 
امید  و  شادمانی  و  نشاط  و  پذیرد 
فرهنگ  مختلف  های  در حوزه  را 
تا  دهیم  قرار  هم  کنار  در  هنر  و 
هر دو آنها، توامان باعث زیبندگی 
و مایه پیشرفت این عرصه و رشد 

فرهنگی جامعه شود.

مدیرعامل آبفا شیراز:

افزایش دو برابری تعداد مشترکین 
در 1۰ سال اخیر

مدیرعامل  و  مدیره  هیئت  رئیس 
شرکت آب و فاضلاب شیراز ابراز 
داشت: روند رشد انشعابات آب و 
تعداد مشترکین شیراز در مدت 1۰ 
داشته  افزایش  برابر  دو  اخیر  ساله 

است.
روزنامه  دریافتی  گزارش  به 
و آموزش  روابط عمومی  از  طلوع 
الله بخش  شیراز،  آبفا  همگانی 
نظرپور با اشاره  به  توسعه شهری 
و رشد انشعاب آب در شهر شیراز 
گفت: شهر شیراز از لحاظ جمعیت 
شهر  پنجمین  کلانشهرها،  بین  در 

کشور است.
وی اظهار داشت:  پایین رفتن سطح 
آبدهی  شدید  افت  و  ها  چاه  آب 
آنها، کاهش کیفیت آب برخی از 
چاه ها به دلیل برداشت زیاد و عدم 
سوء  اثرات  از  مناسب  جایگزینی 
شیراز  در  اخیر  های  خشکسالی 

است.
این مقام مسئول گفت: با توجه به 
کاهش  و  اخیر  دهه  خشکسالیهای 
مدار  در  چاههای  ایستایی  سطح 
بهره برداری، ظرفیت تولید چاهها 
ثانیه  در  لیتر   ۳91۰ به   4۳5۰ از 

کاهش یافته است.
نظرپور با اشاره به وضعیت تامین و 
توزیع آب در شهر شیراز تصریح 
کرد: تعداد مشترکین تحت پوشش 

شبکه آب 6۳6۰۰۰ فقره است.
در  بارندگی  مقایسه  به  پور   نظر 
آب  تامین  منابع  آبریز  حوضه 
جاری   آبی  سال  ابتدای  از  شرب 
گفت:  و  پرداخت  گذشته  سال  و 
میزان    95-94 آبی  سال  ابتدای  از 
داشتیم  بارندگی  متر  میلی   2۳۳,5
آبی 9۳- مشابه سال  در مدت  که 

متر1۰ درصد  میلی  میزان 212   94
گذشته  سال  به  نسبت  افزایش 
بلند  به  نسبت  اما  گرفته  صورت 

مدت22درصد کاهش داشتیم.

تغییرات   وضعیت  به  اشاره  با  وی 
منابع آب زیر زمینی در مقایسه با 
گفت:  مدت  دراز  و  گذشته  سال 
تعداد چاه های موجود  در گذشته 
171 حلقه  بود که با احتساب 11 
کل  تعداد  ای؛  اجاره  چاه  حلقه 
احتساب  با  فعلی  مدار  در  چاههای 
چاه  حلقه   9 و  جدید  چاه  حلقه   9

اجاره ای 17۸فقره می باشد.
تولید آب  بینی حداکثر  پیش  وی 
در سال 95 را  5۰1۳ لیتر در ثانیه 
آب  حداکثر  افزود:  و  کرد  اعلام 
جاری  سال  در  روزانه  نیاز  مورد 
594۳ لیتر در ثانیه پیش بینی شده 
است که  میزان کمبود تولید آب 
را    95 سال  در  پیک   شرایط  در 
لیتر در ثانیه در نظر گرفتند.   9۳۰
این در حالی است که نسبت کمبود 
به تولید در سال 95 ، 1۸,6 درصد 
مخازن  کمبود  میزان  باشد.وی  می 
شبکه را 16۰۰۰۰ متر مکعب اعلام 
مخزن  حجم  داشت:  ابراز  و  کرد 
استاندارد5۰4۰۰۰  نیاز مطابق  مورد 
مخازن  است که حجم  مکعب  متر 
متر  شبکه۳46۰۰۰  در  موجود 
مسئول  مقام  باشد.این  می  مکعب 
گذشته  سال  در  کرد:  خاطرنشان 
انتقال  خط  از  تحویلی  آب  حجم 
آبرسانی سد درودزن  95 هزارمتر 
های  چاه  تولید  و  روز  در  مکعب 
شرکت   پوشش  تحت  شرب  آب 
شبانه  در  مکعب  متر  هزار    ۳76
کرد:  خاطرنشان  است.وی  روز 
تنها  کشور  کلانشهرهای   بین  در 
نیاز آب شرب  از  شیراز 7۸درصد 
خود را از طریق منابع زیر زمینی و 
توسط 17۸ حلقه چاه  و 22 درصد 
می  تامین  سطحی  منابع  طریق  از 
منابع  افت شدید  دلیل  به  کند.که  
خط  تکمیل  ضرورت  زمینی  زیر 
در  دوردزن  سد  از  آبرسانی  دوم 
سال 96 امری اجتناب ناپذیر است.

مجلس  نمایندگان  اکثریت  چرا 
برای  علنی  دادگاه  تشکیل  طرح  با 
مفسدان اقتصادی مخالفت کردند؟!

در  کارها  خیلی  که  تاکنون  آیا 
و  غیرشفاف  غبارآلود،  فضای 
ساز  زمینه  گرفته،  انجام  مبهم 
است؟  نبوده  اقتصادی   مفاسد 
المال  بیت  به  اقتصادی که  مفسدان 
با  کنند  می  درازی  دست  مسلمین 
خصوصی  شاکی  که  افرادی  بقیه 
عادی  افراد  بله،  متفاوتند.  دارند 

شوند  می  مرتکب  عادی  جرم  که 
در  مجرمان  و  نوع جرایم  این  از  و 
هستند،  زیاد  استانها  و  شهرها  همه 
اصراری بر علنی بودن دادگاه آنها 
امکانات  با  که  کسانی  اما  نیست 
اند  یافته  دست  جاهایی  به  کشور 
و به کل کشور و مردم ضربه زده 
مخفی  برای  فراری  راه  نباید  اند 
اینکه  جست.  آنان  چهره  ماندن 
گفته شود خانواده آنان چه گناهی 
اولا  نیست.  درستی  حرف  دارند، 

های  راه  همین  از  آنها  خانواده 
 غیرمشروع، در ناز و نعمت بوده اند. 
نباید  خانواده،  یک  خاطر  به  ثانیا 
نادیده  را  کشور  کل  و  مردم  همه 

گرفت.
به  افراد  قبیل  این  دادگاه  اگر 
بقیه  شود،  برگزار  علنی  صورت 
افرادی که زمینه این مفاسد را دارند، 
و  گرفته  عبرت  آنان  سرنوشت  از 
ها  خواری  حرام  این  به  دست 
نخواهند زد و از طرف دیگر مردم 

هم به نظام و حکومت بیشتر اعتماد 
متوجه  و  کنند  می  پیدا  اعتقاد  و 
می شوند که حساب و کتابی در کار 
هست و سایر مسئولان مبرای از این 

مفاسد هستند. 
بـه هـر حـال اکثریـت نمایندگان 
امتحـان  طـرح  ایـن  در  مجلـس 
مفسـدان  و  ندادنـد  پـس  خوبـی 
اقتصادی از جهت شناسـایی شـدن 
راحتـی  نفـس  نمایـی  چهـره  و 

کشـیدند.

تحلیل خبرفوق
گروه تحليل خبر روزنامه طلوع

رییس سازمان فناوری اطلاعات ایران:
جدا شدن شبکه ملی اطلاعات از اینترنت یک 

توهم بود

در پاسخ به تذکر کوهکن درباره نامه به پورمحمدی 
درمورد اعدام های 67 مطهری:

  نایب رییسی دلیل نمی شود حرف حق
 را نگویم

مدیر کل فرهنگ و ارشاد فارس:
  تمام هنرها در کنار هم زیبنده هستند، 

و هیچ چیز قابل حذف نیست

همزمان با هفته دولت؛

6۰ پروژه فرهنگی، عمرانی و خدماتی شهرداری شیراز به بهره برداری رسید
 شهردار شیراز: در سايه وحدت مي توان اقدامات شاخصي را اجرايي و دنبال كرد

ش فیلم
نمای


